
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Eryka Smulewicza

na 69. posiedzeniu Senatu
w dniu 27 stycznia 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra gospodarki Waldemara Pawlaka

Szanowny Panie Premierze!
Pod koniec 2010 r. prezes Urzêdu Regulacji Energetyki na³o¿y³ na PGNiG SA karê w zwi¹zku ze z³a-

maniem przez tê spó³kê przepisów rozporz¹dzenia Rady Ministrów z 24 paŸdziernika 2000 r. w sprawie
minimalnego poziomu dywersyfikacji dostaw gazu z zagranicy. Rozporz¹dzenie to pos³uguje siê pojê-
ciem „import”. Prezes URE dokona³ wyk³adni tego pojêcia, zgodnie z któr¹ importem nie jest sprowadze-
nie gazu z jednego z krajów Unii Europejskiej.

Dlatego proszê o wyjaœnienie, co znaczy s³owo „import” na gruncie tego rozporz¹dzenia i czy obejmu-
je ono sprowadzenie gazu z krajów cz³onkowskich UE.

Z powa¿aniem
Eryk Smulewicz




